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GULDVANGSPOSTEN 

 
Medlemsblad for grundejerforeningen Guldvangen 
37. årgang                     nr. 138                  juli 2016 

    

Strandrensning 
Lørdag den 7. maj 2016 

Stor tilslutning, bagende sol og skyfri himmel gjorde strandrensningen til en festdag. 

 

Varme pølser og kolde øl og vand var tiltrængt efter turen på strand og i klit. Bunken 

af affald voksede pænt og indsatsen blev belønnet med lotteri og flotte sponsorgaver. 
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Generalforsamling 2016  

Grundejerforeningen Guldvangen holdt generalforsamling påskelørdag 26. marts 2016 
i Stausø Friskoles hal med efterfølgende 40 års jubilæumsfest.  
  
Dagsorden for generalforsamlingen:  
  
1. Velkomst  
2. Valg af to stemmetællere  
3. Valg af dirigent  
4. Bestyrelsens beretning  
5. Fremlæggelse af regnskab og budget  
6. Valg af medlemmer til bestyrelsen:  

 Magnus Andersen (modtager genvalg)  

 Egon Ølgod (modtager genvalg)  

 Valg af to suppleanter  
7. Valg af to revisorer  
8. Fastsættelse af kontingent  
9. Vandudvalgets arbejde  
10. Indkomne forslag:  

 Forslag fra bestyrelsen: Vedligehold af grundvandssænkning 500 kroner per 
grundejer.  

 Forslag fra grundejer: Hæve kontingent med 100 kroner. Pengene skal på 
spærret konto til dækning af ekstraordinære udgifter i fremtiden.  

11. Eventuelt                          
     
 
1. 
Formand Christian Møller bød velkommen til en stor forsamling og opfordrede, i lighed 
med de sidste tre år til at indlede med Vesterhavssangen.  
  
2. 
Grundejerne Jens Larsen og Flemming Olsen blev valgt til stemmetællere.  
  
3. 
Halfdan Andersen blev valgt til dirigent. Dirigenten konstaterede, at indkaldelsen var 
rettidig og lovlig ud fra vedtægterne. Derefter gav han ordet videre til formand Chr. 
Møller for aflæggelse af beretning.  
  
4. 
Efter beretningen var der et par spørgsmål og kommentarer. Der har været interesse 
for et projekt ved navn Airnet. Det drejer sig om trådløs internet i området. 
Forudsætningen for gennemførelse af projektet er, at der skal rejses en mast ved den 
gamle genbrugsstation, til en pris af 750.000 kroner. Det vil ikke koste grundejerne 
noget. Firmaet Airnet har bedt om en vejledende afstemning på generalforsamlingen 
for at pejle interessen i forsamlingen. En håndsoprækning viste stor interesse. 
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Mogens Jepsen, Guldvangen 60 spurgte om fælles arbejdsdag vil blive gennemført i 
år. Svaret var nej, da der har været for ringe opbakning.  
 
Ifølge Dorte Schori, Hans Hansensvej 46 bliver vejen ikke slæbt til enden, men Egon 
Ølgod kunne oplyse, at det skyldes, at den ikke slæbte del, er en privat fællesvej med 
Dortes nabo.  
 
Fra Karrmann, Kirkeflod 86 var der et spørgsmål om oplagring af grene på en fælles 
grenplads, foreningen er ikke glad for en sådan ordning, da det sikkert vil kræve en 
miljøgodkendelse.  
  
5.     
Regnskabet, der i lighed med beretningen vil blive vedhæftet referatet, blev gennem-
gået af kasserer Magnus Andersen. Efter regnskabsaflæggelsen, som en samlet 
bestyrelse står bag og er godkendt af vore interne revisorer, bad Peter Schelde, 
Højsvej 15, om ordet.  
 
Han kritiserede i meget stærke vendinger bestyrelsen for et regnskab med 
manglende oplysninger, uberettiget anvendte midler, herunder et beløb til vedligehold 
af en grøft på Frydenlund grundejerforenings område. Schelde mener desuden ikke, 
at generalforsamlingen lovligt kan pålægge medlemmerne at betale det 
ekstraordinære bidrag til vandfonden. Chr. Møller redegjorde for beløbet udbetalt til 
Frydenlund, det er anvendt til oprensning af en grøft, der også påvirker vores område. 
Beløbet var en mindre del af en større regning, som Frydenlund har betalt.  
 
Med hensyn til vandfonden svarede formanden, at når generalforsamlingen har 
vedtaget ovennævnte bidrag til vandfond, er medlemmerne pligtige til at betale. 
Schelde svarede, at han var parat til at gå rettens vej, for at undgå at betale de 500 
kroner. Eva Brammer, Jeppesvej 1, var heller ikke tilfreds med detaljeringen af 
regnskabet, desuden kritiserede hun regnskabets præsentation på overhead, det var 
svær at se fra de bageste rækker i salen.  
 
Regnskabet blev herefter godkendt med en stemme imod.  
  
6.        
Ved valget blev Magnus Andersen og Egon Ølgod genvalgt til bestyrelsen uden 
modkandidater.  
Christian Møller argumenterede for valg af Finn Højbye, Jeppesvej 25 og Claus Boe, 
Kirkeflod 54 til suppleanter. De to har markeret sig som meget engagerede 
medlemmer af vandudvalget. De blev valgt.  
 
7.     
Flemming Toft og Erling Jensen blev genvalgt som foreningens revisorer. 
 
8. 
Kontingentet forblev uændret 500 kroner.  
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9.     
Allan Nielsen aflagde som formand for vandudvalget en fyldig redegørelse for, hvad 
det nye udvalg har bedrevet i løbet af året. Det har været et år, hvor der skulle løses 
mange opgaver, eksempelvis finde samarbejdspartnere med kendskab til fjernelse af 
uønsket vand. Her har vi fået opgaver i retning af at opklare omfanget af vores 
rørføringer, der viste sig at være ca. 12 kilometer. Væsentlig har det været at få 
foretaget pejlinger, der viste, hvor hurtigt dræning af regnvand efter regnvejr sker.  
 
Jan Lauritsen, Guldvangen, spurgte hvor Skovdistriktet er henne i en sag som denne. 
Allan svarede, at når det drejer sig om penge er Skov- og Naturstyrelsen meget svære 
at komme i dialog med. Hertil skal siges, at store mængder af vandet vest for 
Guldvangen bliver afledt gennem vores grundvandssænkning.  
 
Eva Brammer mente, at vi skal være glade for, at etaten ikke får renset deres grøfter, 
da det blot vil give os større mængder vand at slås med.  
  
10.    
Bestyrelsens forslag om igen i år at opkræve et ekstraordinært bidrag på 500 kr. blev 
vedtaget. Et forslag fra et medlem om at hæve kontingentet med 100 kr. blev ikke 
vedtaget.  
  
11.    
I formandens beretning var der et hint til en anmeldelse af en entreprenør for kørsel 
med et ikke-indregistreret køretøj på Guldvangen. Finn Rohdemejer, Kirkeflod 92 
mente, at ordet brødnid om anmelderen, måske ikke er ok, da en sådan kørsel kan 
have forsikringsmæssige konsekvenser ved uheld.  
 
Halfdan Andersen efterlyste gamle numre af Guldvangsposten, så samlingen kunne 
blive komplet. Denne samling kan så blive betroet til lokalhistorisk arkiv.  
 
Peter Schelde var igen fremme med kraftig kritik af regnskabet, specielt med 
vandfondens ekstraordinære opkrævning. Hvis ikke der er et detaljeret regnskab, vil 
der blive kastet mistanke om uredelig omgang med betroede midler, hævder han. Han 
kastede igen tvivl om lovligheden af opkrævningen til vandfonden. Eva Brammer 
bakkede op om Scheldes kritik.  
 
Formanden afviste kritikken med, at bidraget kun bliver opkrævet for et år af gangen, 
dermed forpligter det ikke nogen ud i fremtiden. Debatten sluttede hermed.  
 

Formanden afsluttede med at takke for det store fremmøde. Dirigenten Halfdan 
Andersen fik tak og en flaske for god og kompetent mødeledelse.  
  
Mange af de fremmødte samledes herefter for at bruge nogle timer sammen, med at 
fejre foreningens 40 års jubilæum. 
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Glimt fra jubilæumsfesten 

 
 
 
 
 
 
 
  

Lækker buffet fra Restaurant Stausø, efterfulgt af underholdning med aktører fra 

Amatørscenen 7-Kanten. En rigtig dejlig fest med stor tilslutning.  

Se flere billeder på www.guldvangen.dk. 
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Bestyrelsesmøde den 6. maj 2016 
 
Bestyrelsesmødet blev afholdt hos Chr. Møller med følgende dagsorden: 
 
1. Velkomst 
2. Gensidig orientering 
3. Evaluering af generalforsamling og JUBI-fest 
4. Økonomi 
5. Hjemmesiden 
6. Guldvangsposten 
7. Træfældning ved stikveje 
8. Dialogmøde med Varde Kommune 
9. Vandudvalget 
10. Veje & stier 
11. Eventuelt 
 
 

Vi startede mødet med at konstituere bestyrelsen, det blev som følger: 

 Formand Christian Møller 

 Næstformand og formand for Vandudvalget Allan Nielsen 

 Kasserer og hjemmeside Magnus Andersen 

 Sekretær og referent Anders Grimstrup 

 Fællesareal, veje og stier Egon Ølgod 

 
1.  
Formanden kunne herefter byde velkommen til mødet, hvor alle var mødt. 
 



 

15 

 
2.  
Møller indledte med at fortælle, at Schelde, Højsvej 15 har fulgt op på sine 
indvendinger fra generalforsamlingen vedrørende lovligheden af den ekstraordinære 
opkrævning af bidrag til vandfonden. Vi har fra kommunen fået kopi af hans klage 
over fremgangsmåden og efterfølgende kvitteret for modtagelsen. 
 
På nogle grunde er der opsat trådhegn, det er ifølge punkt 26 i deklarationen ikke 
tilladt. Det kan ses, at dyr er løbet ind i disse hegn. 
 
På postkassehuset ved Jeppesvej er der opsat en hjertestarter, til en sådan 
installation er der tilknyttet en kontaktperson. Conny Hvass Christensen, Jeppesvej 
20 har overtaget denne funktion. 
 
Der vil i efteråret blive arrangeret indsamling af grenaffald på hele Guldvangen mod 
betaling. 
 
Eigild Pedersen, Kirkeflod foreslår, at der frem over hvert år bliver opkrævet 500 
kroner ekstra. Bestyrelsen mener, at vi som hidtil, skal vurdere behovet år for år. 
 
Steen Hansen klager over manglende skiltning i skoven. Chr. Møller har videresendt 
klagen til Skov og Naturstyrelsen. 
 
Fra Hans Hansensvej 44 og 46 er der klaget over, at renovationsbilerne kører vejen 
op. De har klaget til kommunen, der foreslår, at flytte affaldscontainerne til 
vendepladsen. Egon og Christian vil mødes på adressen for at finde skelstenene. 
 
Allan fortæller at Flemming Nielsen fra Hans Hansensvej 84 har haft stor glæde af, at 
der er spulet i grundvandssænkningen der passerer hans grund. 
 
Endvidere oplyser Allan, at Conny Toftdahl, Hans Hansensvej 29 overtager det 
praktiske med udgivelsen af Guldvangsposten efter Allan. 
 
3.   
Vi evaluerede på Generalforsamlingen og den efterfølgende fest. Udgifterne blev i 
forhold til normal afholdelse af generalforsamling 55.000 kr. Vi har fået mange 
positive tilkendegivelser, men det skal siges, at vi også havde nogle problemer med 
nogle tilmeldinger. Vi håber dog ikke, det har givet alt for mange ridser i lakken for en 
ellers fin fest. 
 
4.   
Magnus gennemgik økonomien. Han påpegede, at der ikke havde været de 
forventede udgifter til vedligehold af veje. Egon svarede, at det havde trukket ud med 
tilførsel af grus og efterfølgende slæbning på grund af det våde forår. Da økonomien 
er fin, talte vi om, at det ville være en god ide, at investere i legepladsen på 
Jeppesvej. 
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5.   
Hjemmesiden har ifølge Magnus fået færre besøg, vi kunne blot undre os. Magnus 
har mange billeder han gerne vil lægge på hjemmesiden. Han bad bestyrelsen være 
lidt mere aktive i redigeringen af billedmaterialet. 
 
6.   
Som tidligere nævnt vil Conny Toftdahl redigere Guldvangsposten fremover. Hun vil 
bruge et andet system, men det færdige resultat skulle blive det samme. Vi ser frem 
til det næste nummer. Ved jubilæumsfesten blev indehaverne af gamle numre af 
Guldvangsposten bedt om at melde sig. Vi vil gerne kunne præsentere en komplet 
samling fra de forløbne 40 år. 
 
7.   
Egon har været en tur rundt i området for at se på om vejene er fremkommelige, vi 
må konkludere, at resultatet ikke er opløftende. Vejene er præget af, at 
bevoksningen breder sig ind fra siderne, nogle steder resulterer det i, at vejene flytter 
sig til siderne. For at få overblik, kan det være nødvendigt, at lokalisere skelstenene, 
der ofte er forsvundet under bevoksningen. Vi drøftede, hvad der kunne gøres, det 
nemmeste og det dyreste ville være at hyre en entreprenør, der så kunne rydde ind 
til skelstenene.  
 
Vi er tvunget til at gøre et eller andet, da bilerne fra renovationen har det svært visse 
steder. Foreløbig vil vi dog opfordre grundejerne, til at gå ud på vejen og kigge op, 
grene må ikke hænge ud over vejen. Det vil være fint at få gjort noget ved problemet 
nu, da der vil blive afhentet grenaffald til efteråret. 
 
8.   
Varde Kommune har afholdt et såkaldt dialogmøde med grundejerforeningerne i 
kommunen. En del politikere og folk fra forvaltningen deltog, men ifølge Christian, er 
der ved dette møde ikke megen dialog. Deltagerne blev orienteret om at 
Naturstyrelsen har planer om nye kort over området. 
 
Firmaet Alexie har for kommunen lavet et pilotprojekt i Blåvand for at tjekke 
vandstanden over en periode, det er jo hvad vi selv, i Vandudvalget, har gang i, så 
fra den side var der ikke nyt at hente. 
 
Der var en opfordring til grundejere om at få undersøgt, hvordan man er dækket fra 
forsikringen ved en oversvømmelse, dette er hermed viderebragt. 
 
Et nyt tiltag med flextømning af skraldespande er under udvikling, det betyder, at 
man kan få tømt efter behov, blot ved at sende en anmodning via SMS. Alle vil få 
brev, når det bliver iværksat. 
 
Der er kommet nye guider og cykelkort over området, disse kan rekvireres på 
turistbureauet. 
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9.   
Fra vandudvalget er der stor tilfredshed med det skred, der er sket i samarbejdet med 
kommunen; Tidligere, det vil sige før Vandudvalget blev dannet, følte vi os tit afvist. Nu 
er der sket det, at vi fremover blot skal sende en anmodning til kommunen, når vi 
skønner det nødvendigt med en spuling på en strækning i vores system. Spulingen vil 
blive betalt fra kommunen. 
 
I ovennævnte aftale skal der kvalitetssikres ved at Johansen og Kalstrup, der er 
Vandudvalgets rådgivere, registrerer hvor og hvornår der spules fremover. Vi vil 
snarest iværksætte de første spulinger ud fra disse kriterier. 
 
10.   
Egon er i gang med at starte udlægning af grus og foretage slæbninger nu, hvor vi har 
fået tørvejr. Jeppesvej vil blive repareret med kold asfalt. 
 
Ved Jeppesvej 118 er der nogle træer, der skal fældes, en entreprenør vil fælde og 
lægge træerne ved den asfalterede vej indtil efteråret. 
 
11.   
Det næste møde vil blive afholdt 2. september 2016 hos Anders Grimstrup. 
      
 

 
Nyt fra Vandudvalget 
 
Der er godt nyt fra Vandudvalget. På det seneste møde med Varde kommune blev 
konklusionen, at vi i Vandudvalget nu har fået mandat til at udvælge og bestille spuling 
af grundvandssænkningen, hvor der efter vores skøn er eller opstår et behov. 
 
Vi har efterfølgende gennemgået alle indberetninger fra grundejere, der har skrevet til 
os med vandproblemer og inspiceret og kontrolleret de brønde, som det omfatter. 
 
De berørte strenge, hvor vi ønsker spuling er indtegnet på et oversigtskort over 
grundvandssænkningen og indberettet til kommunen inklusive området ved Kirkeflod 
120-130, på modsatte side af den defekte streng. Oversigtskortet vil vi forsøge at 
lægge ind på hjemmesiden, så både kommune og grundejere kan se alle gennemførte 
og planlagte spulinger. Fremover vil vi løbende ajourføre oversigten. 
 
Derfor vil vi gerne opfordre til at I fremover indberetter, hvis I oplever vandproblemer 
på eller ved jeres grunde til Vandudvalget, så vi kan registrere og iværksætte spuling 
af de berørte strenge. Vi vil i samarbejde med Varde kommune opsætte dataloggere i 
vores pejleboringer, så vi fremover kan følge effekten af dræning og på 
grundvandstanden efter spulingen. 
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Ved spulinger i fremtiden vil vi få indflydelse på kvaliteten af spuling og når det er 
muligt også deltage i overvågning ved spulinger. Vi ved, at spuling udgør slitage på 
systemet og derfor kun bør udføres, hvor det gør gavn. Af samme grund bør generel 
spuling af systemet helst undgås. 
 
Vi vil til efteråret lave et projekt ”dækseludskiftning” med en fælles dag, hvor vi i et 
udpeget delområde, udskifter 20-30 dæksler og monterer/opstiller skilte eller gravering 
af numre. Evt. reparation af brøndkanter ved samme omgang.    
       
Vi har bedt vores rådgiver J&K om et forslag til at etablere stenfaskine ved legeplads, 
hvor der fortsat er sumpet efter spuling.  
 
Allan 
Formand for Vandudvalget 
 
 

 
Fårene i Nymindestrømmen 
 
Fårene langs Nymindestrømmen foretager biologisk naturpleje på Naturstyrel-
sen Blåvandshuks arealer ved Nymindegab. 
 
Fårene i klitten mellem Nymindegab og Gammelgab skal afgræsse klitterne med fokus 
på at græsse hybenrose (Rosa Rogusta). Målet er, at der bliver bedre plads til klittens 
naturlige blomsterflor og fauna. Fåreracen er Spelthauser. De er rolige nøjsomme og 
stærke dyr, der er velegnede til at indgå i naturpleje. 
 
Når der er får i klitten! 
At få dyr ud i klitten skaber liv i landskabet. Liv og energi 
for de planter og dyr, der lever i klitterne og liv at se på 
for de gæster, der er på besøg. Fårene og de produkter, 
der kommer fra fårene i forbindelse med klipningen og 
slagtningen, håber vi kan anvendes lokalt. På denne 
måde håber vi, at fårene bliver en positiv oplevelse 
både for gæster og lokalt. 
 
For at styre græsningen er der etableret 6 folde mellem 
Nymindegab og Gammelgab. Foldene skal holde 
dyrene inde og ikke gæster i naturen ude. Derfor må 
man gerne færdes i foldene. For at sikre adgangen til 
klitterne og stranden er der en overgang ved hver P-
plads og der er i alle foldene 3-4 stenter, så man kan 
komme over hegnet. 
 
 

En af de mange stenter 

ind til foldene. 
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Græsningslauget 
Fårene ejes af Nymindegab Græsningslaug, og det er fortrinsvis borgere i Nyminde-
gab, der har dyr i lauget. Kontakt for nærmere information Pia Jessen (pia@jessen.dk 
/ telefon 2288 0984). 
 

 
 
 
 
 

Kilde: Naturstyrelsen Blåvandshuk 
 

  

Seneste nyt fra hjemmesiden 
 
07-06-2016. Flextømning af restaffald  
DIN Forsyning har meddelt at på grund af IT-system ikke er helt afprøvet bliver starten 
på Flextømning først med start medio juni. Der bliver sendt brev til hver grundejer i 
nærmeste fremtid. 
 
07-06-2016. Konstituering af bestyrelsen  
På bestyrelsesmødet konstituerede bestyrelsen sig og ser således ud: 
Formand Christian Møller, næstformand Allan Nielsen, kasserer Magnus Andersen, 
referent Anders Grimstrup og teknisk service Egon Ølgod. 
 
 
 

Spelthauser-fårene sættes ud i klitten mellem Nymindegab og Gammelgab med 

henblik på biologisk naturpleje. 
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19-05-2016. Dræn på egen grund  
En af Vandudvalgets opgaver er at få overblik over grundejere, der har dræn på egen 
grund, som afleder til den store grundvandssænkning. Hvis du selv har fået det 
etableret, så kender du selvfølgelig til ledninger og brønde. Hvis du har købt et hus 
hvor der er etableret dræn på grunden og den tidligere ejer ikke har fortalt hele 
historien, så er det nok en god idé lige at få lokaliseret de brønde, der er på din grund 
eller lige i kanten af grunden og hvor de brønde afleder til. Vi har netop været udsat 
for en sag, hvor grundejeren intet kendskab havde til sit dræn og derfor heller ikke 
har sørget for jævnligt at få det gennemskyllet. 
 
Er du i tvivl, så kontakt bestyrelsen. Vi har en del notater i vores arkiv, men vi kan 
ikke garantere, at vi har alle. 
 
PS: Sørg nu for at få skyllet det private dræn - det er grundejeren ansvar. 
 
03-05-2016. Hjertestarteren ved Jeppesvej  
Der er lavet en aftale med Conny Hvass Christensen Jeppesvej 20 om at hun står 
som kontaktperson i forhold til Akut-telefonen. Det vil sige, at hun bliver ringet op af 
alarmcentralen, hvis der er et behov for at bruge hjertestarteren i nærheden. 
 
27-04-2016. Dialogmøde  
Referatet fra dialogmødet med Varde kommune den 21. april 2016 kan læses på 
foreningens hjemmeside. 
 
21-04-2016. DIN Forsyning   
Nyhedsbrev fra Din Forsyning vedr. Flextømning kan læses på foreningens 
hjemmeside. 
 
 

 

Lidt af hvert… 
 
To jægere er ude i skoven, da en af dem kollapser. Han trækker ikke vejret og hans 
øjne er slørede. Den anden jæger griber sin telefon og ringer 112. Han gisper: 
 
- Min ven er død! Hvad skal jeg gøre? 
 
- Tag det roligt. Jeg kan hjælpe dig. Først og fremmest skal vi sikre, at han nu også 
er død, siger personen i den anden ende. 
 
Der er stille et øjeblik, så høres et skud. Jægeren tager røret igen og siger: 
- Ok, hvad så nu? 
 
 
 
 
 



 

21 

 
Er det godt eller skidt at spise tang – hvis man er blikkenslager? 
 
Er det godt eller skidt at have penge på lommen – hvis man er nudist? 
 
Er det godt eller skidt at være bryggeriarbejder – hvis man har etikette? 
 
Er det godt eller skidt at være turist i Tarm? 
 
Er det godt eller skidt at være racerkører – hvis man bor i Middelfart? 
 
Er det godt eller skidt at gå i hyttesko – hvis man bor i højhus? 
 
Er det godt eller skidt at have creme i håret – hvis man er bager? 
 
Er det godt eller skidt at have bækkenløsning – hvis man er trommeslager? 
 
Er det godt eller skidt at give Pinocchio et trælår? 
 
Er det godt eller skidt at have blink i øjet – når man er fisker? 
 
Er det godt eller skidt at have bøjle på tænderne – hvis man står i et klædeskab? 
 
● ● ● 
 

  
 
 

 

Jeg har ikke brug for Google – min kone ved alt! 
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Pizza quattro stagioni 
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Afs.: Allan Nielsen, Hvedemarken 42, 6000 Kolding 

 
 
 
 
 
 

HUSK 

 Foreningens hjemmeside: www.guldvangen.dk 

 Bestyrelsen kan kontaktes på: guldvangen@gmail.com  

 Giv besked ved ændringer i adresse, betalingsform eller 

ved salg af ejendom. 

 

Bestyrelsen 
 
Formand: 
Christian Møller 
Hyldesti 19 
6800 Varde 
m: 2030 6107 
e: formanden@guldvangen.dk 
 

Næstformand & vandudvalg: 
Allan Nielsen 
Hvedemarken 42 
6000 Kolding 
m: 2331 7831 
e: redaktor@guldvangen.dk 
 

Teknisk service: 
Egon Ølgod 
Kærvej 205 
7190 Billund 
t: 7533 1618 eller m: 5126 7830 
e: service@guldvangen.dk 

 
Kasserer & hjemmeside: 
Magnus Andersen 
Faunavænget 50 
5792 Årslev 
m: 6599 1333 
kassen@guldvangen.dk 
 

Referent: 
Anders Grimstrup 
Skodborg Søndergade 19 
6630 Rødding 
m: 3071 7487 
e: referent@guldvangen.dk 
 


